
Verksamhetsberättelse för 2019 
Föreningen Muskö Hembygdsgård UPA 
 
Beskrivning av föreningens lokaler: 
Föreningen äger fastigheten Bygdegård 1:1 (6 196 kvm). På fastigheten finns en byggnad 
med skolkök, skolmatsal och lokaler för fritids, samling/idrottslokal. 
 
Skolkök, skolmatsal och lokaler för fritids uppfördes av Haninge kommun 1991 och ägs  
av kommunen. 
Samling/idrottslokalen uppfördes av föreningen 1973 och ägs av föreningen. 
Kommunen hyr den mark där deras byggnad står på samt hyr samling/idrottslokalen 
till skolans verksamhet. Kommunen ansvarar för drift och underhåll av hela byggnaden. 
 
Möjligheter finns att hyra skolmatsal, samlings/idrottslokal under den tid då skolan inte  
disponerar lokalerna, Detta sker då genom Haninges lokalbokning som även debiterar  
den aktuella hyresgästen.    
 
Resumé: 
På den ordinarie föreningsstämma den 19 maj 2019, valdes sittande styrelse: 
Styrelseledamöter 
Ordf., Ulla-Britt Öhman 
Ola Vikström 
Majbritt Gamrell 
Veronika Ersson 
Kerstin Eriksson 
Roland Norlin 
Einar Åkerström 
Lage Öhlund 
 
Styrelsesuppleanter 
Monica Jansson Rosell 
Charlotta Lindgren 
Hans Pettersson 
 
Revisorer 
Margareta Bergendahl 
Gunnar Sundberg 
Valberedning 
Micke Öhman, sammankallande 
Peter Olsson 
Frida Söderström 
 
Konstituerande styrelsemötet den 19 maj,  
Enligt följande, vice ordf. Ola Vikström, kassör Majbritt Gamrell och sekreterare Veronika 
Ersson. (Ulla-Britt Öhman valdes till ordf. på ordinarie föreningsstämma)  
 
 
 
 
 
 
 



Styrelsens arbete under 2019 
Under året har den nya styrelsen haft 8 st. ordinarie styrelsemöten. 
Vi har under året besökt 5 st. hembygdsgårdar Odensala, Nämdö, Tynningö, Ornö samt 
Sorunda allt i syfta att skapa mera kunskap inför byggandet av ny Hembygdsgård. 
Samtliga rekommenderade medlemskap i Bygdegårdarnas Riksförbund. Ansökan sändes 
in och vi beviljades medlemskap 2019-06-04. 
 
2019-05-23, Några från styrelsen besökte Utö skola, träslöjdssal. 
 
2019-10-20, Hade vi ett studiebesök av Bygdegårdarnas Riksförbund. Dom informerade 
oss om en möjlig finansiering som innebär 50% från boverket, Villkorat 30% från 
kommunen, 20% från oss själva. 
Dom rekommenderade oss även en stadgeändring gällande att ingen utdelning till 
medlemmarna. Förslagets lydelse: Föreningens årliga överskott skall balanseras i ny 
räkning för framtida behov av investeringar i fastigheten. 
 
2019-10-22, Delar av styrelsen närvarade på Bygdegårdarnas distriktsförbund 
 
Dialog har förts med Tornberget gällande värme, vatten och avlopp. Förutsättningar har 
förändrats. Det som sas vara en framkomlig lösning för oss, visar sig nu inte stämma. Vi 
måste presentera en ny lösning. 
Hemsida finns på Bygdegårdarnas riksförbund samt information på sociala medier 
Facebook 
 
 
 
Medlemmar under året har varit: 
Muskö Pensionärsförening 
Muskö Kulturförening 
Muskö Hembygdsförening 
Muskö Idrottsförening 
Muskö Bridgeklubb 
 
Enskilda medlemmar 36 st. 
 
Styrelsen har startat arbetet med att utveckla föreningsverksamheten.  
Målsättningen är att medlemmarna skall känna sig delaktiga i arbetet.   
 

 

Underskrift styrelsen 

 

 

Ulla-Britt Öhman Majbritt Gamrell Veronika Ersson Ola Vikström 

 

 

Kerstin Eriksson Roland Norlin Einar Åkerström Lage Öhlund 



Verksamhetsplan för 2020: 

• Fortsatt planering inför byggandet av Hembygdsgård  
• Skapa ett möte med yngre boende på Muskö 
• Starta lite verksamheter såsom filmvisning. 

 

 

 

 

 

 

Förslag till budget för 2020: 

• 100,000 kr Administration samt arbete och planering av ny bygdegård 


